
Geacht presidium,
Dank voor de mogelijkheid om een zienswijze in te dienen op de evaluatie van het vergadermodel, 
ik doe dat namens de organisatie.
Ik houd daarin de volgorde aan van de aan u gepresenteerde evaluatie. 

Onder het kopje belangrijkste conclusies (1): is aangegeven dat er in het 1e jaar sprake was van een 
tijdsbesparing van ongeveer 25%. Dit gaat over de bestuurlijke vergadertijd. Voor het college/de 
organisatie is er, met de voorbereiding mee, geen sprake van een reductie in tijd.

Onder het kopje ‘belangrijkste conclusies/voorgestelde wijzigingen’ (a) is aangegeven dat de tijd 
voor aanbieden van raadsvoorstellen van 9 maar 16 dagen voor de commissievergadering gaat. Dit 
geeft enerzijds meer overzicht voor de raads/commissieleden en geeft meer rust in het proces, 
anderzijds beperkt dit de voorbereidingstijd van college/organisatie. Dat laatste kan betekenen dat 
voorstellen sneller naar een volgende vergadering moeten worden doorgeschoven. Deze 
constatering is van bij belang bij, en kan consequenties hebben voor, raadsvoorstellen die voor het 
einde van het jaar om een besluit vragen (bv belastingverordeningen) en ook bij raadsvoorstellen 
die regionale afstemming/besluitvorming vragen. 

Onder het kopje ‘belangrijkste conclusies/voorgestelde wijzigingen’ (b) is aangegeven dat het 
presidium op basis van de BTA aangeeft voor welke onderwerpen een informatiebijeenkomst is 
gewenst. 
In de door u in januari 2021 vastgestelde notitie “Themabijeenkomsten en 
informatiebijeenkomsten/presentaties” is echter aangegeven dat het karakter van een 
informatiebijeenkomst is dat de initiatiefnemer wil ‘zenden’. Nu het initiatief bij het presidium ligt 
(en niet bij college of raadsleden) lijkt het er op alsof hier de termen “Themabijeenkomst” en 
“Informatiebijeenkomst” door elkaar lopen.  
Los van de mogelijke (rol)verwarring die dat oproept vraagt de organisatie van een 
informatiebijeenkomst de nodige (extra) voorbereidingstijd, ook gelet op het belang van het 
onderwerp (het presidium heeft immers redenen om aan het college om een informatiebijeenkomst 
te vragen). De consequenties daarvan hangen af van het aantal en de intensiteit van de gevraagde 
informatiebijeenkomst, het college komt hierop zo nodig in voorkomende gevallen bij u terug. 

Namens de organisatie,
Jaap Zwaan
Gemeentesecretaris


